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PROTOKÓŁ Nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 29 czerwca 2022 r. 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności radnych na sesji Rady Gminy w Strawczynie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

 

 Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie. Powitał Pana Wójta Tadeusza Tkaczyka oraz 

Panie i Panów radnych. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na stan 15 

radnych obecnych było 15 radnych, wszyscy radni obecni. W związku z tym było 

kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad została powołana Pani Katarzyna Staszewska – radna, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Porządek obrad 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynął wniosek do 

Przewodniczącego Rady Gminy o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy                      

w Strawczynie i odczytał w/w wniosek. 

Pismo znak: W.0054.14.2022 z dnia 21.06.2022 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad zostanie rozszerzony 

poprzez dodanie w punkcie 13 podpunktu 8. Następnie poddał pod głosowanie jawne 

imienne wniosek o rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 13 

podpunktu 8 - w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Strawczyn do 

Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci Łaszczyńskich. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Wniosek o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3. Porządek obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu Nr XLVII/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

27.05.2022 r. 

5. Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy między 

sesjami.  

6. Debata nad raportem o stanie gminy Strawczyn za 2021 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Strawczyn wotum 

zaufania za 2021 r. 

8.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. i sprawozdania 

finansowe Gminy Strawczyn za 2021 r. 
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9.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach                                

z wykonania budżetu Gminy  Strawczyn za 2021 r. 

10. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2021 r. 

11. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie absolutorium za 2021 r. 

12. Dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. i udzieleniem 

absolutorium. 

13. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r.; 

2) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Strawczyn  za 2021 r.; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2022 r.; 

4) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn na 

lata 2022 – 2033; 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/152/2020 Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 stycznia 2020 r w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

województwa świętokrzyskiego; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem kontenera użytkowego                      

w trybie bezprzetargowym; 

7) w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/363/2021 Rady Gminy w Strawczynie                

z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie „Senior+” oraz kwalifikacji osób 

zatrudnionych w Klubie „Senior +” 

8) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Strawczyn do 

Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci Łaszczyńskich. 

14.  Przyjęcie sprawozdania z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Strawczyn w 2021 r. 

15.  Komunikaty i ogłoszenia. 
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16.   Zakończenie sesji. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu Nr XLVII/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                       

z dnia 27.05.2022 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że radni zapoznali się z protokołem. 

Zapytał, czy są pytania do protokołu? 

 

Do w/w protokołu pytań nie zgłoszono. 

 

Przyjęcie protokołu Nr XLVII/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                 

27.05.2022 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Protokół Nr XLVII/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                    

z dnia 27.05.2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 27 maja 2022 r. oraz informację 

z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 

27 maja 2022 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 
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Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. Informacje zostały przyjęte. 

 

Ad. 6. 

Debata nad raportem o stanie gminy Strawczyn za 2021 r.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z przepisem art. 28aa 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, Wójt obowiązany jest 

przedstawić Radzie Gminy Strawczyn raport o stanie gminy, co roku do dnia 31 maja. 

„Raport o stanie Gminy Strawczyn za 2021 rok” – został przedstawiony na sesji Rady 

Gminy w Strawczynie w dniu 27 maja 2022 r. Nad przedstawionym raportem o stanie 

gminy przeprowadza się debatę. Debata ma odbyć się do końca czerwca. Na temat 

raportu mogą wypowiedzieć się zarówno radni, jak i mieszkańcy. W przypadku 

mieszkańców – zgodnie z w/w ustawą istnieje wymóg złożenia pisemnego zgłoszenia 

popartego podpisami innych mieszkańców (co najmniej 20 osób).  

Każdy kto chciał zabrać głos na temat Raportu winien w terminie do dnia 26 maja 

2022 r. w godzinach pracy Urzędu złożyć do Przewodniczącego Rady Gminy                                  

w Strawczynie pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 20 osób. W podanym 

terminie nie wpłynęło żadne zgłoszenie. 

Następnie otworzył dyskusję nad Raportem. 

 

Raport o stanie Gminy Strawczyn za 2021 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pan Michał Zdzymira - radny poinformował, że Raport o stanie Gminy jest dobrze 

zrobiony, większość uwag zgłoszonych rok temu została uwzględniona. Dalej nie ma 

niektórych uwag zgłaszanych rok temu np. struktury podatków - szkoda, że nie jest                   

w rozbiciu na sołectwa. Wtedy wiadomo by było, z których sołectw jakie wydatki 

wpływają do Gminy i potem jak to jest rekompensowane w postaci inwestycji na danym 

sołectwie. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - radny zwrócił uwagę, że nie wydatki, tylko dochody danego 

sołectwa. Radny powiedział wydatki.  
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Pan Michał Zdzymira - radny poinformował, że chodzi mu o wydatki jakie Gmina 

ponosi na inwestycje na dane sołectwo. 

 

Pan Marcin Wąsowicz - radny zapytał czy radnemu chodziło o dochody jakie z danego 

sołectwa wpływają, a powiedział wydatki? 

 

Pan Michał Zdzymira - radny potwierdził, że chodziło mu o podatki.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Raport przedstawia całość naszej Gminy 

- wszystkie inwestycje, co jest robione, co chcielibyśmy zrobić. Inwestycji chcielibyśmy 

zrobić jak najwięcej, ale jesteśmy ograniczeni środkami finansowymi. Na pewno 

pracownicy i Pan Wójt  starają się, żeby te wszystkie inwestycje były przeprowadzane 

w taki sposób, aby mieszkańcom żyło się lepiej.  

W Raporcie jest informacja, że w 2021 r. do naszej Gminy przybyły 42 osoby. Uważa, 

że tych osób jest więcej, w naszej samorządowej gazetce co miesiąc jest informacja, 

żeby się ludzie meldowali w naszej Gminie. Tych osób zamieszkałych na terenie gminy 

jest więcej, tylko nie wszyscy są zameldowani. Prowadzone są inwestycje takie, jak 

żłobki, rozbudowa szkoły w Rudzie Strawczyńskiej.  

Warunki co roku się poprawiają i mieszkańcy mogą z informacji z Raportu skorzystać   

i zorientować się. Jeśli mieszkańcy zgłosiliby się do debaty i wzięliby udział w debacie 

podsunęliby inne pomysły, które można by wprowadzić. Ale zainteresowanie 

mieszkańców jest małe, można powiedzieć żadne.  

Musimy wspólnie pracować nad tym, żeby rozwijać jeszcze bardziej naszą Gminę                      

i przyciągać mieszkańców. Jeśli będziemy rozwijać, to mieszkańcy sami będą chcieli tu 

zamieszkać. 

Odnosząc się do słów radnego Zdzymiry - jeśli by były wszystkie informacje, które 

każdy chciałby wprowadzić, to Raport miałby nie 60 stron, tylko ze 120. Mówiąc 

szczerze, czy wszyscy mieszkańcy śledzą ten Raport, czy będą się interesować tym 

Raportem? 
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Pan Michał Zdzymira - radny zwrócił się do Pana Przewodniczącego, że tak nie można 

podchodzić, jak Pan Przewodniczący mówi, że wszyscy śledzą, bo tak to byśmy zrobili 

dziesięciostronicowy, jeżeli nikt go nie czyta.  

 

Pan Przewodniczący obrad uważa, że jeśli każdy z radnych chciałby poszerzyć swoje 

informacje, w każdej chwili może iść do pracownika i poprosić takie dane. Pracownik 

takie dane udostępni indywidualnie. Pan Wójt zanotował propozycję i jeśli będzie taka 

potrzeba w przyszłym roku będzie rozszerzony Raport o takie dane. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował, że chciałby usprawiedliwić 

mieszkańców, że się nie interesują. To nie jest prawda. Mieszkańcy się interesują. Ma 

bezpośredni kontakt. U nas nie ma napisanej informacji, że Wójt przyjmuje interesantów 

w określonych godzinach i dniach - kiedy jest w pracy, to przyjmuje. Dużo jeździ po 

gminie, dużo rozmawia z ludźmi i spotyka się. Wszystkie sprawy codzienne nie 

wymagają zaangażowania, bo są realizowane w każdej chwili na co dzień. 

Odnosząc się do stanu Gminy itd., spraw ujętych w raporcie, to uważa, że jesteśmy na 

dobrej drodze. Oczywiście nie realizowane jest to wszystko co byśmy chcieli, czy co 

jest potrzebne, bowiem sprawa opiera się o pieniądze. Niestety to jest podstawa. To jest 

realizm - wszyscy musimy mieć świadomość, że tyle możemy zrobić ile możemy.  

Ale Urząd zabiega i korzysta ze wszystkich możliwych źródeł. Gdzie się te szanse 

pokazują, to sięgamy - piszemy projekty, wnioski. Nie zawsze są zrealizowane, to też 

trzeba mieć świadomość, że wszędzie nasza Gmina nie uzyska pieniędzy. Są gminy                 

z większą potrzebą w danym zakresie i należy mieć świadomość, że nasza Gmina dużo 

korzysta ze środków zewnętrznych. To jest jeden z czynników, który powoduje jej 

rozwój. W dalszym ciągu nasza Gmina jest w kręgu zainteresowań gmin, do których 

ludzie się sprowadzają. Ma nadzieję, że tak dalej będzie. Cudów nikt nie zrobi.  

Jest bardzo wymagający w stosunku do pracowników, żeby zrozumieli swoją rolę 

służebności, służenia mieszkańcom, bo to jest istota. I tak w większości przypadków 

jest. Uważa, że ta opinia jest powszechna, ale zawsze są jakieś niedociągnięcia i ideałów 

nie ma. Ale świadomość pracowników jest taka, żeby służyć mieszkańcom. 
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W Raporcie można ująć wszystko, tylko jest nakład pracy i co ten nakład pracy 

przyniesie, to trzeba wycenić. Nie napisze się, że Kowalski wpłacił tyle, czy tyle 

podatku, bo to są dane, ale zestawienie można zrobić. Ale takie coś jest w referacie 

podatkowym, można poprosić o zestawienie i w każdej chwili może być dostępne. 

Jeżeli jest taka potrzeba, jeżeli Rada uzna za stosowne, żeby tak było, to nie ma 

najmniejszego problemu z tym. Takie rzeczy robi się w jakimś celu. Żeby to nie 

wywołało czegoś takiego, że w danym roku było podatków więcej, a mniej inwestycji. 

Trzeba patrzeć w szerszej perspektywie. Bo tak, to wszystkich „bije na głowę Promnik” 

i procentowo tam powinno iść 95 % inwestycji. Musimy mieć świadomość, że 

stanowimy społeczność gminną. Nie rozbijajmy tego na sołectwa, bo to będzie 

powodować, że ludzie dali tyle podatków, a w tym roku jest trochę mniej inwestycji. 

Ale o tym decyduje Rada.         

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Strawczyn wotum 

zaufania za 2021 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie 

jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/402/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/402/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

  Ad. 8. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r.                                          

i sprawozdania finansowe Gminy Strawczyn za 2021 r. 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

i finansowe radni otrzymali i zapoznali. Na posiedzeniu komisji były omówione. 

 

Zarządzenie Nr 41/2022 Wójta Gminy Strawczyn w sprawie przedstawienia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. stanowi załącznik nr 

11 do protokołu. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Strawczyn za 2021 r. stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

Korekta Informacji dodatkowej obejmującej dane jednostek budżetowych i zakładów 

budżetowych będącej częścią sprawozdania finansowego Gminy Strawczyn za 2021 r. 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Do sprawozdań za 2021 r. pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu wczorajszym (28.06.2022 r.) 

sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 

Ad. 9. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach         

z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. 

 

 Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 

48/2022 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 

20.05.2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy 

Strawczyn za 2021 r. 

Uchwała Nr 48/2022 z dnia 20.05.2022 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Strawczyn za 2021 r. 
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Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Strawczyn za 2021 r. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 10.06.2022 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie w sprawie absolutorium za 2021 r. 

 

Pan Damian Gad - Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 

59/2022 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 

14.06.2022 r. dotyczącą opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium.  

Uchwała Nr 59/2022 z dnia 14.06.2022 r. stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 12. 

Dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r.                                     

i udzieleniem absolutorium 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował, że radni zwrócili uwagę 

analizując budżet za poprzedni rok, że bardzo widocznie zaczyna się pojawiać trend 

malejącej różnicy między dochodami bieżącymi, a wydatkami, ale chce dopowiedzieć -

dochody bieżące nie rosną tak, jak wydatki bieżące. Na przestrzeni ostatnich dwóch lat 

jest to bardzo widoczne. Uważa, że ten rok będzie pogłębiający tą różnicę. W jego 

ocenie jest to niekorzystne, że nie będzie do dyspozycji wolnych środków na inwestycje, 

które nie uzyskają z różnych powodów wsparcia, a należy je wykonać - krótkie odcinki 

dróg niespełniające norm itd. Te inwestycje trzeba robić za swoje pieniądze. Co rok takie 

inwestycje są i to jest niepokojące. Żeby ta sytuacja się zmieniła, to by było bardzo 

korzystne. Na to składa się wiele przyczyn - minimalna płaca i wszystko to, co się dzieje 

w tej chwili - widać to doskonale. Będzie chyba przyspieszenie malejącej różnicy. 

Druga sprawa, na którą należy zwrócić uwagę analizując budżet - wydatki na oświatę. 

Jest to bardzo niepokojące, bo na ogólną kwotę wydatków na oświatę (uwzględniając 
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dowóz dzieci i przedszkola) 40 % dokłada Gmina, subwencja stanowi 60 %. Gmina 

dopłaca już do płac. To nie jest pocieszenie, że nie jesteśmy wyjątkiem, to się dzieje 

wszędzie. Jest to bardzo niepokojące, że zbyt kosztowna staje się dla samorządu 

oświata. To jest znaczący wydatek. Gmina zawsze dokładała, ale teraz kwoty te 

zaczynają widocznie rosnąć.  

Na to należy zwrócić uwagę, aby radni w rozmowach z mieszkańcami na ten temat 

przedstawili sytuację. Niektórych inwestycji się nie robi, a te bieżące wydatki muszą 

być zapewnione. Gdyby wydatki bieżące przewyższyły dochody, to Gmina na bieżące 

funkcjonowanie musi korzystać z kredytu i to by była bardzo brzydka sytuacja. Ma 

nadzieję, że do tego nie dojdzie. Nie chce zapeszyć, tylko się niepokoi, ale radni muszą 

mieć świadomość i wiedzieć o tym, że różnica między wydatkami bieżącymi,                                

a dochodami, czyli wolna kwota pieniędzy na inwestycje maleje i dokładanie do oświaty 

rośnie coraz bardziej.          

 

Pan Michał Zdzymira - radny uważa, że każdy z radnych rozumie, że do oświaty trzeba 

dokładać, bo jest to inwestycja w przyszłość naszych dzieci.  

Zapytał o umorzenia, bo w 2021 r. dokonano umorzeń na prawie 280 000 zł, rok 

wcześniej było to 113 000 zł. Czy to są umorzenia dla osób, które naprawdę nie mają, 

albo zaległości podatkowe? Jak jest ze ściągalnością?  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy wyjaśnił, że zaległości podatkowe to stara sprawa, 

która jest od wielu lat. Jest to kwota dawnego EXAN-u, który przejął Powiat. Gmina 

wystąpiła do Powiatu, który przejął majątek i realizuje zadania w imieniu Skarbu 

Państwa o zapłacenie. Urzędy się spierają i zaległości „wiszą”.  

Natomiast co do umorzeń - jako Wójt podejmuje decyzje umarzając. Pracownicy 

przygotowują dokumenty i przedstawiają propozycje, czy umorzyć w całości, czy 50 % 

itd. Te decyzje podejmuje Wójt po dokładnej analizie. Nie robi nic takiego, żeby były 

obawy, że nie należy tam umorzyć. 

Radni mogą umorzeniom się przyjrzeć, czy są obawy, że nie powinno się umorzyć. 

Wszystko jest robione w oparciu o przepisy prawa. Jeżeli jest podmiot, czy osoba 

fizyczna, która ma problemy, to trzeba to widzieć - umorzyć, wczuć się w sytuację                     
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i podać rękę, żeby nie doszło do likwidacji firmy, czy kłopotów, z którymi by sobie 

firma mogła nie poradzić. Tak do tego podchodzi z całą odpowiedzialnością, tam gdzie 

się podpisuje bierze za to w całości odpowiedzialność. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że wszystkie opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. są 

pozytywne, jak  również wniosek Komisji Rewizyjnej jest za udzieleniem absolutorium 

dla Wójta Gminy Strawczyn za 2021 r. 

Wracając do umorzeń - wszystkie decyzje o umorzeniach są podejmowane przez Pana 

Wójta. Każda osoba, która się stara o umorzenie musi złożyć podanie i udokumentować 

sytuację. Na podstawie podania i dokumentów umorzenia mogą mieć miejsce. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy dodał, że to są trudne sprawy szczególnie dla tych, 

którzy występują o umorzenia. 

 

Ad. 13. 1) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu wczorajszym (28.06.2022 r.) projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/403/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/403/2022 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 13. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Strawczyn z tytułu wykonania budżetu Gminy Strawczyn za 2021 r. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/404/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/404/2022 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy podziękował radnym za jednomyślność. Na co 

dzień pracują razem, ale jednak absolutorium się udziela Wójtowi. Serdecznie 

podziękował i zadeklarował, że dalej, jak Opatrzność pozwoli pracować, to będzie 

skutecznie pracował. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy i Pan Damian Gad - 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy wręczyli Panu Wójtowi kwiaty i pogratulowali 

otrzymanego absolutorium. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 min. przerwy w obradach od godz. 1112 

do godz. 1117. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Ad. 13. 3) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Strawczyn na 2022 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do projektu uchwały jest 

autopoprawka. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt 

uchwały łącznie z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z autopoprawką i poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

21 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/405/2022 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/405/2022 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 13. 4) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2022 – 2033 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do projektu uchwały jest 

autopoprawka. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt 

uchwały łącznie z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany.  
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i wraz z autopoprawką poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

23 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/406/2022 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/406/2022 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 13. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/152/2020 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla województwa świętokrzyskiego 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/407/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/407/2022 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 13. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

kontenera użytkowego w trybie bezprzetargowym 
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Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/408/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/408/2022 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 13. 7) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/363/2021 Rady Gminy 

w Strawczynie z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie „Senior+” oraz kwalifikacji osób 

zatrudnionych w Klubie „Senior+” 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/409/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/409/2022 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 13. 8) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Strawczyn do Świętokrzyskiego Klastra Wodorowego im. Braci Łaszczyńskich 
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Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 15; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLVIII/410/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVIII/410/2022 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad. 14. 

Przyjęcie sprawozdania z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie 

gminy Strawczyn w 2021 r. 

 

Ok. godz. 1135 salę obrad opuścił Pan Paweł Kukulski - radny i od tej pory                      

w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Pan Bogdan Woźniak - Komendant OSP RP w Strawczynie przedstawił sprawozdanie 

z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Strawczyn w 2021 r.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Strawczyn                    

w 2021 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz głosowania 

radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
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Ad. 15. 

 Komunikaty i ogłoszenia 

 

Pan Przewodniczący obrad w związku z zakończeniem roku szkolnego i czasem 

wakacyjnym życzył wszystkim miłego wypoczynku. 

 

Ad. 16. 

 Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XLVIII sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1140. 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:    Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Katarzyna Staszewska  Grzegorz Stępień 


